
Obec Markvartice 

Z Á P I S 

ze 7. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice, které se konalo dne 9. 8. 2016 
 od 18:00 do 19:00 hodin ve společenské místnosti kabin TJ SK Markvartice 

 
Zasedání Zastupitelstva obce byli přítomni: Ing. Petr Hodboď, Jaroslav Flieger, Ing. Libor Kunte, Jan Ihnát, 
Alice Mitrušková, Jiří Zach, Radek Burián 
 
Omluveni: Hana Didíková, Tomáš Renka 
 

01 -  Schválení návrhové komise  
 

Zastupitelstvo obce schvaluje návrhovou komisi ve složení:  Alice Mitrušková, Ing. Petr Hodboď, Radek 
Burián. 

 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

02 – Schválení programu 7. veřejného zasedání ZO 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje program 7. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Markvartice v roce 2016. 

 
Program: 
1) Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele 
2) Schválení programu 
3) Kontrola úkolů z minulého VZZO 
4) Schválení zhotovitele – oprava chodby ve sportovní hale 
5)Schválení zhotovitele – zřízení nové kuchyně v jídelně školy 
6) Schválení zhotovitele solárního ohřevu TUV v kabinách u hřiště 
7) Schválení Plánovací smlouvy 
8) Schválení směny pozemků 
9) Schválení zhotovitele projektové dokumentace KOVOS 
10) Schválení příkazní smlouvy 
11) Různé 
12) Diskuze a závěr 
 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
Zasedání se řídí jednacím řádem schváleným 11. 11. 2010. 
 

03 – Kontrola plnění úkolů z 6. zasedání ZO 
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o plnění úkolů z 6. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice. 

 
04 – Schválení zhotovitele – oprava chodby ve sportovní hale 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje jako zhotovitele pana Rudolfa Čebiše. Cena celkem je Kč 71 212,- včetně DPH.  

 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, zdržel se 1 (p. Hodboď). 

 

 
 
 



 
 
05 – Schválení zhotovitele – zřízení nové kuchyně v jídelně 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje jako zhotovitele firmu SEP a.s., Teplická 109, 405 05 Děčín IX. Cena celkem je 

Kč 235 296,- včetně DPH.   

 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 

06 – Schválení zhotovitele solárního ohřevu TUV v kabinách u hřiště 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje jako zhotovitele firmu SK-TOP s.r.o. Srbská Kamenice. Cena celkem je  

Kč 122 289,-  včetně DPH.   

 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

07 – Schválení Plánovací smlouvy  

 

Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření plánovací smlouvy s Tomášem Renkou ml., bytem ul. 5. května 765, 

407 21, Česká Kamenice. 

 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

08 – Schválení směny pozemků 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje směnu části pozemku p.p.č. 1759/3 ve vlastnictví Obce Markvartice, dle 

geometrického plánu je nové p. p. č. 1759/4 o výměře 36 m2  a p.p. č. 1849/6 ve vlastnictví manželů Pavla a 

Zdeňky Patkových o výměře 23 m2. Směna bude provedena bez doplatku, přičemž náklady za provedení 

směny ponese každá ze zúčastněných stran jednou polovinou. 

 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

09 – Schválení zhotovitele projektové dokumentace KOVOS-hasičárna  

 

Zastupitelstvo obce schvaluje jako zhotovitele projektové dokumentace Architektonickou kancelář 

Uniprojekt - Ing. Arch. Aleš Höll. Cena celkem je Kč 156 000,- Kč bez DPH – zhotovitel není plátcem DPH. 

 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

10 – Schválení příkazní smlouvy  

 

Zastupitelstvo obce schvaluje příkazní smlouvu s Bc. Alenou Bílkovou – akce Dětské hřiště a altán. Celková 

cena i za stavební dozor je 59 143,59 Kč včetně DPH. 

 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  
 
 
 
 
 



D I S K U Z E 
 
p. Bednářová – chtěla bych upozornit, že jak se odbočuje na Děčín, tak tam skrz vysokou trávu není vůbec 
vidět, bude se s tím něco dělat? A co to zrcadlo u školky? Děje se něco? Bude nebo ne? 
místostarosta – podíváme se na to a určitě to tam musíme posekat 
p. Míková – já mám také dotaz k sekání trávy, tam u odbočky nahoře nad Svatuškou, to je obecní a nikdo to 
neseká, bude se to sekat 
místostarosta – podíváme se na to 
p. Koubek – zajímalo by mě, kdo pořezal ty túje u hřbitova, tam jak se opravuje ta hřbitovní zeď, na hrobech 
byly piliny a byl tam bordel, měli si to uklidit a druhá věc to slavný hřišťátko, je pro školu, představoval jsem 
si ho jinak a další věc, kdy se bude dělat něco s tím potokem 
místostarosta – to hřiště je pro všechny děti a ne jen pro školu, motáme tu hrozně moc věcí dohromady, dle 
mě je to tam dobře řešený, může tam chodit i MŠ 
p. Koubek – z Kovosu teda bude jen hasičárna a nebo i obecní úřad, jak to bylo prezentováno 
místostarosta – teď se udělá sakum prdum projekt na hasičárnu a dělá se to proto, že můžeme příští rok 
žádat o dotaci na tu hasičárnu 
p. Baštrnák – mě by zajímalo, kdo odveze tu trávu ze škarp u silnice I13, posekal to Dokom Final, ale tráva 
tam zůstala 
místostarosta – škarpy má teď na starosti SÚS a pro ně to asi dělá Dokom Final, obec s tím nemá nic, a 
myslím, že oni jen mulčují a pochybuju, že to uklidí 
p. Svoboda – já bych chtěl vědět, ten pozemek za mnou směrem od Havlíčků, čí to je a kdo to bude čistit 
místostarosta – to je Povodí Ohře, pokusíme se s nimi opět na základě těchto vašich podnětů, zahájit 
jednání, aby tady s tím něco začali dělat. 
 
Nakonec místostarosta obce poděkoval všem přítomným za účast a pozval je na další veřejné zasedání 
Zastupitelstva obce. 
 
Zapisovatel:      Gabriela Vitoušová 
 
Návrhová komise:       Alice Mitrušková,  
              
       ing. Petr Hodboď 
    
       Radek Burián 
 
Ověřovatelé zápisu:     Jan Ihnát,  
        

Jaroslav Flieger  
 
 
Místostarosta      Ing. Libor Kunte 
 
 
V Markvarticích dne 15. 8. 2016  


